
Zeman: Lazio wygrało zasłużenie
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Po zakończeniu meczu Pescary, której jest trenerem, Zdenek Zeman, były

szkoleniowiec Lazio i Romy, skomentował derby Rzymu dla programu

Premium Football Club. Oto jak mówił o tym najważniejszym spotkaniu w

Wiecznym Mieście.

- Drużynie trudno jest pokazać własną wartość w derby. Lazio zagrało lepiej i

zasłużenie wygrało. Roma zmieniła styl gry w porównaniu do początku sezonu.

Wcześniej było tylko posiadanie piłki i brakowało wykończenia pod bramką. Teraz

zaczyna brakować nawet posiadania piłki.

Nie widzę pozytywów we wczorajszej grze Rom. Jak zawsze mówiłem, ważne jest,

żeby ludzie się dobrze bawili. Luis Enrique stara się grać w taki właśnie sposób i

normalne jest, że nie zawsze udaje się wygrać. 

Prawdziwa wartość Romy musi się dopiero ujawnić. Zrezygnowali ze swojego

początkowego stylu gry i z Atalantą poszło dobrze. Teraz trzeba zobaczyć, jak to się

rozwinie. 

Roma i Lazio dały mi bardzo dużo. Zawsze będę dziękował obu klubom, a zwłaszcza

kibicom, którzy mnie wspierali. To wielcy kibice, choć fani Romy są liczniejsi i

bardziej zagorzali.
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